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Spørgsmål nr. S 113 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Transport-, bygnings- og boligministeren 

Dato: 12. oktober 2018 

Stillet af: Stine Brix (EL)  

Hvad er ministerens holdning til at lade de relevante offentlige selskaber 

under ministerens ressortområde omfatte af offentlighedsloven?  

(Spm. nr. S 113). 

Begrundelse 

Der henvises til politiken.dk: »Her er statens selskaber, som offentligheden 

ikke må få indsigt i«. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


